
 

Rationale:  

Currently there are many students attending Edison MK that have from moderate to severe nut allegories. In order to 

ensure the safety and well-being of all students, particularly those with severe nut allergies, our school is committed to 

maintaining a nut-free environment. 

Scope: 

This policy applies to all students, staff, parents, visitors, and volunteers within the school premises and during school-

related activities, including field trips and extracurricular events. 

Policy Statement: 

No nuts or nut products (including peanuts, tree nuts, nut oils, and foods containing nuts including Nutella ) are allowed 

on school premises. 

This includes lunches, snacks, baked goods, and treats brought from home or provided for celebrations. 

Staff will not use nut-containing ingredients in any food preparation or cooking activities. 

The school will educate students about food allergies and promote inclusive practices to support affected individuals 

Responsibilities: 

Parents/Guardians must ensure that all food sent to school is nut-free and check ingredient labels carefully. 

Staff will monitor food brought into classrooms and enforce the policy consistently. 

Students will be taught to avoid sharing food and to understand the importance of allergy awareness. 

School leadership will provide training and resources to staff and communicate the policy clearly to the school 

community. 

Emergency Procedures: 

Staff are trained in recognizing allergic reactions and administering emergency medication (e.g., EpiPens). 

An Individual Health Care Plan (IHCP) will be in place for students with known allergies. 

Emergency contact information and medical protocols will be readily accessible. 

Communication: 

This policy will be shared with all families at the start of each school year and upon enrollment. 

Reminders will be included in newsletters and posted on the school website and noticeboards. 

Review: 

This policy will be reviewed annually or as needed to ensure effectiveness and compliance with best practices and 

medical guidance. 
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المرخية  –  إنترناشيونالأكاديمية إديسون   

2026 – 2025سياسة المدرسة الخالية من المكسرات   

 

 :الأساس المنطقي
فرع المرخية يعانون من حساسية متوسطة إلى شديدة تجاه المكسرات. ومن أجل ضمان   -يوجد حاليًا عدد من الطلاب في أكاديمية إديسون 

 .بيئة خالية من المكسراتسلامة جميع الطلاب ورفاههم، وخاصة أولئك الذين يعانون من حساسية شديدة، تلتزم المدرسة بالحفاظ على 

 :النطاق
تطُبق هذه السياسة على جميع الطلاب، والموظفين، وأولياء الأمور، والزوار، والمتطوعين داخل مباني المدرسة وخلال الأنشطة المرتبطة 

 .بها، بما في ذلك الرحلات الميدانية والأنشطة اللامنهجية

 :بيان السياسة

بما في ذلك الفول السوداني، والمكسرات الشجرية،  ) أي نوع من المكسرات أو المنتجات التي تحتوي على مكسراتيمُنع منعًا باتاً إحضار 

 .وزيوت المكسرات، والأطعمة التي تحتوي على مكسرات مثل النوتيلا( إلى مباني المدرسة

 .يشمل ذلك وجبات الغداء، والوجبات الخفيفة، والمخبوزات، والحلويات التي يتم إحضارها من المنزل أو تقديمها في الاحتفالات

 .لن يستخدم الموظفون أي مكونات تحتوي على مكسرات في إعداد أو طهي الأطعمة داخل المدرسة

 .ثرين بهاستقوم المدرسة بتوعية الطلاب حول حساسية الأطعمة وتعزيز الممارسات الداعمة والشاملة للأشخاص المتأ

 :المسؤوليات

يجب على أولياء الأمور/الأوصياء التأكد من أن جميع الأطعمة المرسلة مع أبنائهم إلى المدرسة خالية تمامًا من المكسرات،  •

 .ومراجعة مكونات المنتجات بعناية

 .سيقوم الكادر التعليمي بمراقبة الأطعمة التي يتم إحضارها إلى الصفوف وتطبيق السياسة بشكل صارم •

 .سيتم تعليم الطلاب عدم مشاركة الطعام مع الآخرين وفهم أهمية الوعي بحساسية الأطعمة •

 .ستقوم إدارة المدرسة بتوفير التدريب والموارد للموظفين والتواصل بوضوح مع مجتمع المدرسة حول هذه السياسة •

 :إجراءات الطوارئ

 – مثل أقلام الإبينيفرين) تم تدريب الكادر على التعرف على أعراض الحساسية المفرطة وكيفية استخدام الأدوية الطارئة •

EpiPen). 

 .لكل طالب معروف بحالته (IHCP) خطة رعاية صحية فرديةسيتم إعداد  •

 .ستكون معلومات الاتصال في حالات الطوارئ والبروتوكولات الطبية متاحة بسهولة •

 :التواصل

 .سيتم مشاركة هذه السياسة مع جميع الأسر في بداية كل عام دراسي وعند تسجيل الطلاب الجدد

 .كما سيتم تضمين التذكيرات في النشرات الإخبارية ونشرها على موقع المدرسة ولوحات الإعلانات

 :المراجعة

 .سيتم مراجعة هذه السياسة سنويًا أو عند الحاجة لضمان فعاليتها والتزامها بأفضل الممارسات والتوجيهات الطبية الحديثة


